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Afgehandeld? Raad is geinformeerd? Bijzonderheden

6-11-2018 Motie OV fietsen DHT V. Dinnissen 1) Met Arriva (beheerder van station Zetten-Andelst) in gesprek te treden over de mogelijkheden voor
plaatsing van OV-fietsen op station Zetten-Andelst;
2) Met NS (beheerder van station Elst) in gesprek te treden over de mogelijkheden voor uitbreiding
van het aantal OV-fietsen op station Elst;
3) Indien er een financiële bijdrage gevraagd worden voor de realisatie van OV-fietsen op station
Zetten-Andelst en/of uitbreiding van het aantal OV-fietsen op station Elst,
met de provincie in overleg te gaan voor een tegemoetkoming in de kosten;
4) Indien nodig de Raad een voorstel te doen om de overgebleven kosten te dekken;
5) Indien realisatie van OV-fietsen op station Zetten-Andelst en/of uitbreiding van het aantal OV-
fietsen op station Elst niet mogelijk blijkt vóór 1 mei 2019, de Raad
hiervan tijdig op de hoogte te stellen

Q1 2021 ja middels 21uit04188

2-7-2019 (19-20) Motie M-5 van CDA, VVD, PvdA, CU en
D66 over een nieuwe lente met Provincie
samen en integraal.

DHT V. Dinnissen Roept het college op om:
- zo spoedig mogelijk, doch voor 1 oktober 2019, in gesprek te gaan met het College van
Gedeputeerden om duidelijkheid te krijgen over de beleidsvoornemens van de Provincie aangaande
Mobiliteit;
- de raad voor 1 januari 2020 te rapporteren welke mogelijkheden vanuit Provinciale gelden er zijn om
opgaves van Overbetuwe qua verkeersveiligheid en/of leefbaarheid in gebieden waar (grote)
infrastructurele projecten (gaan) spelen mede te bekostigen
- de raad te informeren of er samen met de Provincie een provinciaal plan kan worden opgesteld voor
die gebieden

Q1 2021 ja middels 21bij02855 De provincie heeft de  Visie voor een bereikbaar Gelderland op 9 juli jl. vastgesteld. De
gemeente Overbetuwe heeft voorafgaand samen met de regio Arnhem Nijmegen een
reactie gestuurd op deze visie.
De provincie geeft aan in gesprek te gaan met gemeenten en regio’s welke projecten
bijdragen aan een bereikbaar Gelderland. Daarbij kijken ze vooral welke projecten
bijdragen aan gezamenlijke doelen.  We zullen in Q4 2020 de raad informeren over deze
aanpak.   10/12 Het gaat helaas niet lukken om dit jaar nog de raad te informeren over
de aanpak.
De memo volgt in Q1.

2-7-2019 (19-30) Motie M-16 van D66, CU en GL over
afvalscheiding op scholen en andere
maatschappelijke organisaties.

DHT J. Sluiter Verzoekt het college om:
1. De uitkomst van deze pilot te delen met de raad;
2. Bij een positieve uitkomst uiterlijk 1 januari 2021 deze pilot uit te rollen over alle scholen en
sportclubs met een eigen accommodatie ofwel alle maatschappelijke organisaties;
3. Een voorstel voor de extra eventuele kosten op te nemen voor zover dit niet binnen de bestaande
budgetten gedekt kan worden.

Q4 2020 Afgehandeld
 Motie M-16 over lessen op school over afval zijn meegenomen in zwerfafvalbeleid:
Educatietraject: In samenwerking met NME Overbetuwe worden er projecten op
basisscholen gehouden waarbij wordt ingezet op een verbeterd bewustzijn van de
betrokken leerlingen.

3-11-2020 toezegging scholingsvouchers DHT

Komt schriftelijk terug op de vragen van PvdA over de scholingsvouchers

Afgehandeld

 29/4  Begin december 2020 is er een mail naar de Griffie gestuurd met de
beantwoording op punt 2. Op verschillende manieren is hier toen invulling aan gegeven:
Op verschillende manieren zijn deze vouchers nu voor het voetlicht gebracht bij onze
inwoners:
- In de column van de pfh is aandacht besteed aan de inzet van de scholingsvouchers.
- Tevens wordt gemeentenieuws van 16 december inwoners geattendeerd op de
vouchers.
- Uiteraard bieden de vouchers ook mogelijkheden voor werkgevers. In een nieuwsbrief
aan werkgevers wordt hier ook aandacht aan gegeven.

3-11-2020 Motie M2 van Baan naar baan in coronatijd DHT N. Post

Verzoekt het college

1. deze corona-crisis aan te grijpen om inwoners van Overbetuwe, die hun baan kwijt raken, te helpen
aan duurzaam nieuw werk door ze op te leiden voor kansrijke sectoren;
2. de mogelijkheden te onderzoeken om een scholingsfonds in het leven te roepen, dat door
scholingsvouchers inwoners van Overbetuwe, die door de corona-crisis hun baan zijn kwijtgeraakt,
helpt in het vinden van een nieuwe baan in kansrijke sectoren, om zo de gevolgen van de crisis zoveel
mogelijk te dempen en om te buigen naar kansrijke arbeidsmobiliteit;
3. te onderzoeken welke financiële middelen hiervoor beschikbaar en bereikbaar zijn en, met andere
gemeenten, te onderzoeken hoe landelijke overheid, provincie, ROC’s en Opleidings- en
Ontwikkelingsfondsen kunnen co-financieren;
4. de raad op zo kort mogelijke termijn, maar uiterlijk bij de Kadernota 2022, te informeren over de
mogelijkheden via een informatiememo;

Q3 2021 Afgehandeld 14/9 Het document
Overbetuwe Werkt! Ligt bij
de raad. : corsanummer;
[21bij10794] - Overbetuwe
Werkt, Visie op re-
integratie 2021

Wij verwachten de herijking van het huidige beleid in juni (wordt dus Q2) af te ronden
en aan het college voor te leggen. In dit stuk zal uitgebreid aandacht besteed worden
aan punt 1 en punt 3. Middels een informatiememo zal de raad geïnformeerd worden
over de herijking van het beleid.   Eerder hebben wij gecommuniceerd de herijking van
het huidige beleid in juni af te kunnen ronden en aan het college voor te kunnen leggen.
De interne afstemming heeft meer tijd in beslag genomen dan gepland. Wij verwachten
de herijking van het huidige beleid na het zomerreces aan het college aan te kunnen
bieden. In dit stuk zal uitgebreid aandacht besteed worden aan punt 1 en punt 3.
Middels een informatiememo zal de raad geïnformeerd worden over de herijking van
het beleid.

3-11-2020 Toezegging  Dimitri neemt dit mee in het
afvalbeleid

DHT D. Dirks Verzoekt het college om:
• wasbare luiers op te nemen in het op te stellen grondstoffenbeleid.

Q4 2021

8-12-2020 T: concrete doelen uit het ambitiedocument
Schone, slimme mobiliteit in een RTG met de
raad bespreken

DHT V. Dinnissen Q2 2021 ja middels: 21int01489 11/3  We plannen een RTGC in om in gesprek te gaan met de raad.



20-4-2021 Toezegging  Voorkom en herstel onrecht bij
hantering beslagvrije voet

DHT J.Reuser Wethouder Horsthuis-Tangelder zegt toe er bovenop te zitten. Als er boven die beslagvrije voet geïnd
gaat worden zullen wij voor het overmaken van de uitkering (Gemeente heeft alleen invloed op de
groep uitkeringsgerechtigden) die pro-activiteit pakken om de beslaglegger te informeren en te
zorgen dat de beslagvrije voet op de juiste manier wordt toegepast.

Q3 2021 14/9 uitvraag

25-5-2021 Motie GL-BOB-PvdA 50% lokaal eigenaarschap
duurzame energie

DHT S.Tempelman Verzoekt het college:

1. Alleen dan met ontwikkelaars van zon- en windparken in overleg te treden en medewerking te
verlenen, als afspraken gemaakt kunnen worden die uitgaan van een evenwichtige
eigendomsverdeling in een gebied, waarbij gestreefd wordt naar 50% of meer eigendom van de
productie van de lokale omgeving (bewoners en bedrijven).
2. Als dit minimum van 50% lokaal eigenaarschap niet gehaald dreigt te worden, tijdig de raad een
voorstel voor te leggen voor een alternatief scenario, waarbij de raad nog keuzemogelijkheden heeft.
3. Lokale energiecoöperaties te helpen met het realiseren van lokale zon- en windprojecten, al dan
niet in samenwerking met commerciële ontwikkelaars.

en gaat over tot de orde van de dag.

Q4-2021

25-5-2021 Toezegging Zienwijze MGR concept
meerjarenbegroting 2022-2025*

DHT M.Bosscha * Wethouder horsthuis-Tangelder zegt toe om in samenspraak met de twee raadsrapporteurs voor de
volgende raadsvergadering of eerder schriftelijk de raad te rapporteren over de zorgen rondom
Scalabor en over de aflopende termijn..

Q2 2021 ja is in raad 22/6 toegelicht

22-6-2021 Motie CDA, VVD, GL en BOB Initiatiefvoorstel
Windmolenparken Midden Betuwe

DHT B. Leijdes Op een zo kort mogelijke ( binnen de wettelijke) termijn te komen met een advies dan wel reactie op
een initiatiefvoorstel van de raad die het mogelijk moet gaan maken, om als raad meer betrokken te
kunnen zijn aan de voorkant en daarmee het college van B en W te steunen in de aanpak om deze
procedure van de initiatiefnemer(s) uiterst zorgvuldig te kunnen en willen doorlopen;
En spreekt daarbij uit dat als dit traject gaat leiden tot andere beleidskaders die kaders gelden vanaf
de dag dat deze motie door de gemeenteraad is aangenomen. Uit deze uitspraak wil de
gemeenteraad duidelijk scheppen over terugwerkende kracht van die beleidskaders.  Dit moet echter
wel juridisch mogelijk zijn.

Q3 2021 ja middels 21inf00051

Het voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen


